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Skolebestyrelsesmøde 

Skolebestyrelsesmøde 

Dato: torsdag d.16/06-2022 

Tid: kl. 17:00-20:00 

Sted: Madhus 1.sal 

Forberedelse:  

Mødedeltagere:  

Tilstede:  

Mødeleder:  

Referent:  

 

Dagsorden:  

 

Ansvarlig for 
punktet 

Orientering/Afklaring/ Drøftelse/ Be-
slutning 

 O, A, D, B 

Varighed:  

Pkt. 1: Godkendelse af referat 

 

   

Extra punkt: Nyt fra Christian- info fra Madhuset    

Referat: Punktet rykket til næste gang.    

Pkt. 2: Nyt fra elevråd:    

Referat: Eleverne er ikke til stede.    

Pkt.3 Nyt fra medarbejdere (skole og KKFO)    
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Referat: Fagfordeling overstået. Afventer skemaer. 1.udkast er fær-
dig. 

Afventer nye kolleger. Fastholdelse og rekruttering. Tilføje info om 
mentorordningen i de kommende stillingsopslag. Forslag til at invi-
tere dem der er på barsel på besøg kvartalsvis.  

KKFO- Personalet har fået oplæg om fremgangsmåden når man skal 
samtale om sårbare emner. Sukkerpolitik og sund mad er diskuteret. 
Vi undersøger om der er et generelt problem omkring dette. Bente 
tager det op i UF. Skolehjemsamtaler- der er et ønske om at pæda-
gogerne deltager til skolehjemsamtaler sammen med lærere. 

   

Pkt.4. Nyt fra ledelsen: 

Personalesituation, ledige stillinger 

JI   

 Referat: der er ansat en matematiklærer til 2.årg. samt koordinator til 
ressourcecenter. Vi mangler 3 dansklærere og en matematiklærer. 
Teknisk service leder er ved at blive ansat. 

   

Pkt.5. Fagfordeling status JI   

Referat: Fagfordeling er færdig, men da vi mangler personale, kan 
der forekomme ændringer, når alle de nye ansatte er i hus. Der er et 
ønske fra forældre om at beskeden om kommende års lærerbesæt-
ning kommer ud før. Hvis der er ændringer, vil man gerne have det 
at vide i god tid.  

 
 
 

  

Pkt.6. Økonomi status JI   

Referat: Orientering. Skolen er blevet trykket for 365000 kroner pga. 
overforbrug på specialområdet. Vi har fin økonomi. – 1,4 %. 

Vigdis sender noget info om kursus om økonomi til forældre, samt 
kursus om SB´s arbejde.  
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Pkt.7. SB -valg  

Opdatering af SB- medlemmer  

Zahid, JI   

Referat: Der er kommet to nye medlemmer i SB. En opdateret liste er 
på vej Gerda laver en gruppe.  

   

Pkt.8.Princip for klassesammenlægning og proceduren JI, Zahid   

Referat: Vi skal lave nogle principper som er klare og tydelige for alle.  

TJ samler de gode eksempler som vi har haft indtil nu og vi drøfter 
dem i august og samler dette til et princip. 

   

Pkt.9.Princip for kommunikation mellem forældre og lærere Susanne, Zahid   

 Referat: Hvordan starter/ slutter man en mail? SB drøfter dette og 
evt. lave nogle forslag til det. Punktet til næste gang: Hvordan styrker 
vi kommunikation mellem forældre og personalet? 

   

Pkt.10. Ny lærer - mentorordning    

Referat: matematikvejleder, praktikvejleder, danskvejleder har fået ti-
mer ind i deres funktion for at støtte omkring de nyuddannede læ-
rere. Ledelsen-TR-AMR, kurser for nye lærere i område Amager. 
Nedsat tid for de nye lærere. 

   

Pkt. 11. Mobil politik Susanne   

Referat: Vi kommunikerer mobilpolitik ud i klasserne i starten af sko-
leåret. Fokus på 3.kl. og udskoling. 
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Pkt.12.: Fællesspisning i klasserne i september ”Tag maden med” 

Planlægning hvem gør hvad? 

Zaid, Susanne   

Referat: Annette Sall fortalte om projekt fællesspisning baseret på 
frivilligt arbejde. Billetterne sælges via ” place2book”. Nonprofit. Pri-
sen tilpasset.  SB støtter omkring projektet. Annette går i gang med 
at søge penge til projektet. 

Punktet tages op efter sommerferien. 

 

Annette Sall   

Pkt.13. Specialklasserækken: TJ   

Referat: Det går godt. Vi får mellemtrins elever ind og udvider. Vi er i 
gang med at ansætte nye lærere og pædagoger. Samarbejdet 

 

   

Pkt.14 Afsluttende prøver 

 

JI   

Referat: De mundtlige prøver er ved at være afsluttet og lærerne er 
tilfredse med resultaterne. Resultater af de skriftlige prøver er tegn 
på at corona fjernundervisning har givet et negativ udslag. Eleverne 
kan få deres årskarakter, hvis prøveresultater ikke er gode. 

   

Pkt.15: SB- Forslag til møderække for 2022-2023 (Se bilag) 

Møderne ligger om onsdage fra kl.17-20. Vi ser lige an hvordan det 
fungerer næste år og laver evt.  ændringer. 

   

Pkt.16. Punkter til næste møde    

Referat: Årshjul, principper    
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Pkt.17. Undersøgelse af sexistisk kultur og adfærd på KK arbejdsplad-
ser- resultat for PLYS 

 

   

Referat: JI orienterede. Personalet skal arbejde med det efter som-
merferien.  

   

Evt.     

Referat:  Tung trafik om morgen før kl.8.30 frabedes på Tingvejen, 
hvor de små afleveres. Fx levering til børnehaven med store lastbiler. 
Vi kontakter lederen af børnehaven Elverhøj og prøver at lave en af-
tale med. 

En kontaktforælder vil holde oplæg til SB om forandringer. Vigdis 
går tilbage.  

Punkt til næste møde: sikker trafik og cykelstier omkring skolen. 

 

Rigtig god sommerferie 😊 

   

 

 
Bilag:  

 

 


